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Geachte  

Per brief van d.d. 15 oktober 2021 vraagt u ons om een mening over de versoepeling van de vaste 

verlofduur voor volksvertegenwoordigers en de uitvoerbaarheid van een gewenste aanpassing. 

Tevens vraagt u onze mening over eventuele uitbereiding van verlofvormen. Wij hebben een uitvraag 

gedaan onder onze leden. Tevens hebben wij kennis genomen van het initiatief van D66 gemeente 

Utrecht die in diverse Provinciale Staten is besproken. Uit alle ontvangen reacties blijkt dat de 

behoefte groot is om aanpassing van de wettelijke verlofduur van 16 weken. Met name de 

flexibiliteit van de periode is een belangrijk aandachtspunt. Het kan namelijk per individu verschillen 

wat nodig is. Onze leden geven aan dat die afweging het beste gemaakt kan worden door Provinciale 

Staten zelf. Onze beroepsvereniging staat dan ook van harte achter deze signalen om de verlofduur 

flexibeler te maken en gaat hierover graag in gesprek met uw ministerie. Op dit moment is het ook 

nodig om een verklaring van een arts te hebben. In de praktijk horen wij terug dat het soms tot 

ongewenste administratieve last leidt in een toch al moeilijke periode voor een 

volksvertegenwoordiger. Wij vragen u hier tevens aandacht voor.  

Daarnaast vraagt u onze mening over de uitbreiding van verlofvormen. Wij zijn vooralsnog 

terughoudend over deze uitbreiding. Dat blijkt ook uit de signalen die wij terug hebben gekregen van 

diverse leden. Eenduidigheid over het verlof is van groot belang. Laten we met elkaar voorkomen dat 

het hoogste orgaan, de volksvertegenwoordiging, een duiventil wordt omdat er veel gronden zijn 

waarop iemand vervanging aan kan vragen. Een gekozen volksvertegenwoordiger kan i.v.m. 

persoonlijke redenen onverwachts absoluut niet voldoen aan het uitoefenen van het politieke ambt 

waarin hij/zij gekozen is. In die gevallen is vervanging zeker gerechtvaardigd. Wij gaan graag in 

overleg om te bezien welke situaties op dit moment nog niet afdoende zijn.  

Wij danken u voor de mogelijkheid om te reageren op de consultatie over de vervangingsregeling. 

Met vriendelijke groet, 

Harold van de Velde 

Voorzitter Statenlidnu 
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